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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 19 oktober 
2021. 
 
Afgemeld: John Koonen, Nel Tromp 
Aanwezig:  Piet Maanders  
                  Jan Willem Broeders (verslag) 

        Egbert Peeters 
                   Cora van Beek 
                   Leendert van der Pol  
        Tonny Visser   
 
Piet opent de vergadering. 
 

1. Mededelingen dagelijks bestuur.  
 

 Algemene stand van zaken en informatievoorziening is terug te vinden in 
Notubizz.(Nel), Nel heeft aangegeven actief te blijven in de Wijkraad. 

 Piet is bij het afscheid van Myriam Haagh geweest en doet kort verslag van dit 
afscheid. Arjan van Drunen volgt haar op. 

 Piet heeft een gesprek met Andre Wijers gehad om hem te interesseren 
wijkcontactpersoon te worden, hij wordt geen bestuurslid maar 
wijkcontactpersoon, zijn inbreng zou prima van pas kunnen komen. 

 Wethouder de Beer vertrekt en Tim van ’t Hof wordt zijn opvolger. 
 We hebben vragen gesteld aan Breda Beslist over het cameratoezicht. Elk 

jaar wordt het doel beschreven en vindt er een herijking plaats. In Breda 
Bericht is het nieuwe beleid te lezen wat betreft het cameratoezicht behelst als 
de paaltjes in het voetgangersgebied verdwijnen. Kentekenregistratie van 
motorvoertuigen en scooters met een gedoogperiode en daarna bekeuringen. 
In het bericht ontbreekt de plattegrond over welk gebied dit beleid nu eigenlijk 
gaat. We wachten even de reacties af. 

 Op de oproep van de wijkraad voor versterking is een reactie gekomen van 
o.a. Wil van Hal. Er wordt met hem op korte termijn een gesprek 
gearrangeerd. 

 Valkenberg in beeld! In de Stem is een artikel verschenen over het 
drugs/drank misbruik in het Valkenberg. Diverse stakeholders kwamen aan 
het woord waaronder ook diverse politieke partijen. Tonny heeft ook een 
bijdrage geleverd namens onze wijkraad en aangegeven dat de drugsoverlast 
en het scootergebruik voor gevaarlijke situaties zorgt. 
Verder werd geconstateerd dat het melden van incidenten in het park een 
probleem is. 
Er is geen centraal punt waar de incidenten binnen komen. 
De vergunning voor het plaatsen van het Chinese paviljoen blijkt ingetrokken 
te zijn? Wie gaat hier achteraan? 
 
2. Mededeling Tonny 

 
Tonny gaat om persoonlijke redenen stoppen met de Wijkraad. Ze blijft echter wel 
wijkcontactpersoon zijn met als topic “De Oostflank” 
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De overdracht van taken is nog niet concreet ingevuld. 
 
 
 
 
 3 Bijeenkomst met wijkcontactpersonen, indeling werkzaamheden  
              Bestuursleden. 
 
Egbert geeft een toelichting bij het document waar de bijeenkomst voor de 
wijkcontactpersonen wordt toegelicht. 
Er volgt een discussie over de clustering van onderwerpen en de thema’s waar we 
ons in de toekomst op moeten gaan richten. 
Tevens werd de vraag gesteld; Waarom zijn we niet zichtbaarder geweest? 
 
Op 3 november gaan Piet, Egbert en Jan Willem het document finetunen. 
Egbert zal een nieuwe versie aanleveren, de zaal reserveren voor 24 november 
19.30 en de oproep aan de wijkcontactpersonen verzorgen. 
 
 4 verslaglegging, unanimiteit 
 
De vergadering spreekt zich uit dat het van groot belang is om intern te discussiëren 
maar naar de buitenwereld één standpunt, mening naar buiten te brengen. 
 
 5. Wvttk 
 
Cora; is het niet eens met de notulen en wil een correctie/aanvulling.  
Egbert geeft expliciet aan dat de vraag aan iedereen gesteld is; wat ben jij Cora 
concreet bereid te doen voor de wijkraad. Welke taken in de wijkraad, vergadering 
met de wijkcontactpersonen ben jij bereid op je te nemen? 
Piet vat dan samen hoe we dit verder op moeten pakken, we moeten allemaal een 
bijdrage leveren en niet alle taken bij een paar personen neerleggen. 
 
 
De dagvoorzitter sluit de vergadering! 
 
 
Vergaderschema 2021: 
20 juli, 17 augustus, 21 september, 17 oktober, 16 november en 21 december. 
 
Thema vergaderingen: nog nader te bepalen. 
In gesprek met de Wijkraad: Bijeenkomst wijkcontactpersonen woensdag 24 
november 2021. 
 


